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Mirosław Wirowski podczas ostatniej sesji wrócił do pomysłu utworzenia w
Mszczonowie delegatury powiatowego wydziału komunikacji. – Temat upadł,
czy jest aktualny – dopytywał radny.

Radny Mirosław Wirowski, korzystając z obecności na ostatniej sesji dyrektora wydziału komunikacji,
transportu i dróg publicznych w starostwie żyrardowskim, przypomniał temat utworzenia
mszczonowskiego oddziału, w którym można byłoby zarejestrować samochód.

Chcieliśmy ułatwić naszym mieszkańcom załatwienie spraw związanych z rejestracją samochodów –
mówi radny. – To było już jakiś czas temu i nie wiem, czy temat upadł, czy wciąż możemy się starać o
utworzenie delegatury tego wydziału.

Odpowiedzi od dyrektora jednak nie uzyskał. – Nie uczestniczę w tym temacie, proszę skierować
pytanie do zarządu powiatu – skwitował Paweł Myszkowski.



O utworzeniu delegatury dyskutowano w 2020 roku. To wtedy mszczonowscy urzędnicy
zaproponowali takie rozwiązanie zarządowi powiatu. Pomysł miał być odpowiedzią na „uwagi
mieszkańców gminy Mszczonów, który narażeni są na wielogodzinne oczekiwanie w bardzo długich
kolejkach w starostwie powiatowym w Żyrardowie, aby załatwić sprawy związane z rejestracją
pojazdów – pisał do zarządu burmistrz miasta. Samorząd deklarował, że weźmie na siebie koszty
utrzymania pomieszczeń, odpowiednie już nawet znalazł.

Chcieliśmy przeznaczyć środki z budżetu gminy na utworzenie i funkcjonowanie takiej
jednostki – przyznaje Józef Grzegorz Kurek. – Propozycję złożyliśmy wspólnie z wtedy
jeszcze wójtem Wiskitek. Akurat w tym gminach było najwięcej pojazdów. Niestety,
wtedy radni powiatowi nie zgodzili się na takie rozwiązanie. Sprawa upadła, a potem
przepisy dotyczące rejestracji aut zaczęły się zmieniać.

Samorząd do tematu już później nie wracał, propozycji nie ponowił.

Źródło: https://zyrardow.eglos.pl/aktualnosci/item/43086-delegatura-wydzialu-komunikacji-jest-jeszcze-potrzebna


